
 

Kort nyt fra skolebestyrelsen, oktober 2020 

 

Forældrerepræsentanterne fra skolebestyrelsen har nu valgt hvilke tilsyn vi ønsker at arbejde med 

i dette skoleår – I praksis betyder det at vi beder skolens ledelse fremlægge, hvordan de enkelte 

punkter håndteres i dagligdagen. Vi kan på den måde være nysgerrige og spørgende og der igennem 

have mulighed for, at påvirke skolens hverdag. 

 

Tilsyn valgt af os forældre (delvist på baggrund af henvendelser fra jer) 

• Håndtering af mobning (vi har en antimobbestrategi, men det betyder ikke at vi aldrig 

oplever mobning. Vi vil gerne høre hvordan det opdages og håndteres). 

• Personalets kompetencer (fagligt, pædagogisk og didaktisk) - Hvordan sikres de og hvordan 

følges der op på praksis. 

• Ekstra læsehjælp -  hvordan opdages det og hvordan håndteres/løses det. 

 

Tilsyn bestemt fra Børne-/Ungeudvalget i Horsens 

• Brugen af mobiltelefoner – på skolen og i undervisningen 

• Mere bevægelse i timerne (på baggrund af ændringerne i skolereformen) 

• Budgettildelingsmodel. 

 

Og blot til info, for at vise at jeres/vores input fører til noget, er det på baggrund af et ønske fra 

skolebestyrelsen at en sundhedspolitik er under udarbejdelse – den som vores børn arbejdede med 

og bidrog til i PBL for efterårsferien :) 

 

Henvend jer endelig til os med stort og småt – vi ønsker at repræsentere hele forældregruppen. 

Der er selvfølgelig nogle fastsatte rammer for, hvad der er muligt og relevant at bringe op på 

skolebestyrelsesmøderne, men mange ”små” henvendelser kan også fører til større initiativer og 

konkrete tilsyn. 

Se listen over os forældrerepræsentanter på skolens hjemmeside. 

 

Vh Line Wolff, skolebestyrelsesformand 


